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26 av 42 studenter har svart, noe som ønskelig skulle vært en høyere svarprosent. Her kan 
mulig kommunikasjonen til emne-ansvarlige og forelesere bli bedre, slik at purring via 
forelesere til studentene kan gi en noe bedre svarprosent. 

 

• Gjennomføring av undervisningen i emnet har bestått i studentøvelser og 
forelesninger. Kullet er stort, 11 studenter mer enn gitt antall plasser. Til tross for 
dette har gjennomføring på ferdighetssenteret og forelesninger gått etter planen 
mht. plass og bemanning. Noen kommentarer fra studenter om for lite veiledning, 
oppfølging og lang ventetid og et forslag om å dele kullet i 2 grupper. Dette er noe 
som eventuelt må vurderes i fremtiden om fremtidige kull blir like store, da det gir 
utfordringer mht. tid og god undervisning/ veiledning til alle studentene.  

• Rammevilkår: Lokaler og undervisningsutstyr fungerer bra, men etter 
tilbakemeldinger fra studenter er det ønske om flere felles demonstrasjoner (ikke 
gruppevis). Der hvor det er mulig er det noe vi skal gjøre fremtidige endringer på. 
(oftere bruk av kamera på ferd.senter.) 

• Studentenes evaluering er stort sett positiv. De har kommentarer rundt 
tilbakemelding, og hvordan den blir gitt og at vi sier så mye forskjellig. Dette er noe 
undervisere må kalibreres i, men samtidig må vi tydeligere informere studentene om 
at det ikke alltid er ett riktig svar, det er nyanser i de ulike situasjoner noe som de 
etter hvert vil forstå. 

• Samlet vurdering: studentene er stort sett fornøyde i svarene de gir. De gir forslag til 
forbedringstiltak, og disse skal tas til følge: 
demonstrasjoner kan gjøres oftere felles, tidsbruk på forelesningene kan 
gjennomgås og evt. justeres (flere forelesninger på samme dag), og instruktører og 
sekretærer må kalibreres ang. tilbakemeldinger til studentene. 
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